融樂行 2012

親愛的朋友:

您是否能想像在香港身為一個少數族裔是怎麼樣的?

<u>融樂行 2012</u> 系列活動之一的的少數族裔生活體驗之旅將帶您進入一個不一樣的世界透過身份的轉換,模擬身為少數族裔在港會遇到的問題及一嘗他們的南亞文化!

香港融樂會自 2001 年起為香港少數族裔爭取平等受教育的機會及合適的中文教育。他們因無法從教育制度或社區得到足夠而有效的中文學習支援,已嚴重影響了他們實現夢想,晉升專業的機會。

現誠邀參加*融樂行 2012* 慈善步行籌款活動,為上萬名的學童改寫不一樣的命運。

日期: 10月28日(星期日)

地點: 大埔滘四色林

活動項目: 少數族裔生活體驗之旅 模擬社會遊戲

(另備有 10 或 20 公里步行速度比賽及 4 公里悠閒步行 活動)

報名日期: 即日至 10 月 15 日

查詢: 2789 3246

報名: http://www.unison.org.hk/hikathon.php

立即觀看活動影片、海報及單紙、並與您的親朋好友分享,香港人撐香港人;一齊撐『融樂行』! 我們熱切期待當日與你見面!

活動影片: http://www.goodnesstv.org/en/videos/voir/50316/

海報: http://unison.org.hk/DocumentDownload/Hikathon/UH2012-Poster.jpg

單張: http://unison.org.hk/DocumentDownload/Hikathon/UH2012-Leaflet.pdf

此致 劉亮瑜 謹啓 行政主任

香港融樂會

地址: 九龍大角咀榆樹街 1 號 13 樓 1303 室

電話: 2789 3246 傅真: 2789 1767 網址: <u>www.unison.org.hk</u>

Unison Hikathon 2012

Dear friend,

Have you ever imagine what does it like to be an ethnic minority in Hong Kong?

Experience trail- Being an ethnic minority will bring you into a different world, you will be given an entirely different identify and experience some of the problems faced by ethnic minority in Hong Kong. You will also get the opportunity to take a grasp of the South Asian culture in this imitated society game!

We cordially invite all culture lovers to join Unison's fundraising hike- <u>Unison</u> <u>Hikathon 2012</u>, for <u>EQUAL</u> access to opportunity, and bring <u>HOPE</u> to all ethnic minority children!

Hong Kong Unison is a public charitable institution (IR File No. 91/7763). Since our establishment in 2001, we endeavor to fight for equal education opportunities and quality Chinese education for all ethnic minorities where they now receive near total lack of support from the education system or the local community to learn adequate Chinese language to integrate into local society.

Date: 28 October 2012 (Sunday)

Venue: Tai Po Kau 4-colour Forest Walks

Activity: Experience trail-Being an ethnic minority imitated society game

(Other activities including 10 or 20 KM Speed Competition and 4KM Leisure Hike are also available)

Enrolment period: From now until 15 October 2012

Enquiry: 2789 3246

Enrol Online: http://www.unison.org.hk/hikathon.php

Check out our video, poster and leaflet, help us to share it with your friends! We look forward to seeing you on 28th Oct!

Video: http://www.goodnesstv.org/en/videos/voir/50316/

Poster: http://unison.org.hk/DocumentDownload/Hikathon/UH2012-Poster.jpg

Leaflet: http://unison.org.hk/DocumentDownload/Hikathon/UH2012-Leaflet.pdf

Thanks and Best Regards,

Amy Liou

Executive Officer

Hong Kong Unison 香港融樂會

Unison Office:

Address: Flat 1303, 13/F, Wang Yip Building, 1 Elm Street, Tai Kok Tsui, Kowloon.

Tel.: 2789 3246 Fax: 2789 1767 Web-site: www.unison.org.hk

<u>Unison Hikathon 融樂行 2012— Fundraising Hike 慈善步行籌款</u>

"Let Dreams Fly, And Justice Shine 讓夢想飛揚,令公義彰顯"

28-10-2012 (Sunday 日), Tai Po Kau 4-colour Forest Walks, 大埔滘四色林

Enrol online: http://www.unison.org.hk/hikathon.php

Donate online: http://bit.ly/RWRdOd

LIKE our facebook: http://on.fb.me/oua26E